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Številka: 900-87/2022 

Datum:  7. 2. 2023 

 

Zadeva: Odgovori na vložene pobude in vprašanja iz 2. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, 

23. 1. 2023 

 

Alen Ijevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1/2: Ureditev stranišča v mestnem parku in ob parkirišču pod gradom 

Obrazložitev: Lokaciji, množično obiskani s strani občanov in turistov, sta brez javnega stranišča. 

Vsakodnevno je zaznati uriniranje na zelenici v parku, saj je najbližje stranišče oz. najbližji 

gostinski lokal oddaljen več kot 200 metrov stran, kar je za uporabnike otroških igral občutno 

preveč. Še večji problem je uriniranje ob vznožju grajskega hriba ob parkirišču. Gre za 

najpogostejšo vhodno/izhodno točko turistov, ki obiščejo Ptuj, točko, kjer turist zazna polomljene 

klopi in vedno polne koše za smeti. Do uresničitve projekta ureditve kompleksa grajskega hriba bo 

preteklo še leta, verjetno desetletje, vsled česar je nujno, da se do takrat zagotovijo vsaj sanitarije. 

Na navedenih lokacijah se naj postavita stranišči po vzoru kot ob avtobusnem postajališču in v 

Ljudskem vrtu. 

Odgovor: Lastnica zemljišča je država, ki je Mestni občini Ptuj zavrnila izdajo soglasja za postavitev 

mobilnih enot, v katerih bi po vzoru Rance in Ljudskega vrta uredili javne sanitarije in gostinski lokal. 

Pripravila: Jasmina Krajnc 

 

Alen Ijevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 2/2: Ureditev razsvetljave ob igralih v mestnem parku. 

Obrazložitev: Igrala v mestnem parku so v popoldanskem času in med vikendi polno obiskana. 

Predstavljajo lokacijo druženja občanov. Ker igrala niso osvetljena, je njihova uporaba v jesenskih 

in zimskih mesecih zaradi krajših dni močno omejena. Glede na to predlagam, da se ob igralih 

postavi razsvetljava, ki bo omogočala uporabo igral tudi v mraku in temi in da se razsvetljava ob 

igralih izklopi vsak dan ob 20. uri zvečer. 

Odgovor: Otroško igrišče v mestnem parku leži na območju, ki je pod ZVKD zaščito, zato je potrebno 

najprej pridobiti kulturno varstvene pogoje za izvedbo razsvetljave. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Ijevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 3/2: Mestni avtobus po vseh četrteh 

Obrazložitev: Brezplačni mestni avtobus je zaradi enakovredne obravnave vseh občanov Mestne 

občine Ptuj nujno nadgraditi z voznimi linijami, ki bodo povezovale vse mestne in primestne četrti 

z mestnim jedrom, pokopališčem in nakupovalnimi središči. Z namenom nižanja stroškov je 

mestni avtobus potrebno povezati s šolskimi prevozi. Pobuda je bila dana že večkrat, a se stvari 

prepočasi premikajo, zato prosim za takojšen pristop k reševanju problematike.  

Odgovor: Projekt integracije šolskih prevozov z mestnimi prevozi z ministrstvom za infrastrukturo se bo 

nadaljeval takoj, ko bo dodeljena koncesija na področju JPP v RS. 

Pripravil: Damijan Plajnšek 
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Alen Ijevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 4/2: Brezplačni kulturni dogodki na tržnici ob fiksno določenem terminu 

Obrazložitev: Mestna občina Ptuj preko proračunskih sredstev financira številna društva, klube, 

itd.. V zameno bi morali prejemniki proračunskih sredstev vsaj enkrat letno organizirati brezplačen 

dogodek za javnost (koncert, predstava, predstavitev športnega kluba, razstava, degustacija...). 

Zavedamo se, da v začetku ni pričakovati množične udeležbe občanov, a s časom bi se ljudje na te 

dogodke navadili, sploh, če bi vedeli, da se odvijajo npr. vsak petek zvečer ob 18.00 uri in bodo na 

njih prihajali, se ob tem družili in posledično oživili mestno jedro.  

Odgovor: Veliko društev in organizacij, ki so prejemniki sredstev na različnih razpisih že sedaj organizira 

dogodke v starem mestnem jedru, ki so brezplačni. Tudi ostale prejemnike lahko zavežemo k temu tako, 

da v razpis dodamo pogoj o organizaciji brezplačnega dogodka. 

Pripravila: Jasmina Krajnc 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 5/2: Avtobusno postajališče Grajenščak 

Dajem pobudo, da se preveri možnost izgradnje avtobusnega postajališča na občinski cesti (k.o. 

367, s parcelno številko 797/2), in sicer blizu naslova Grajenščak 26A. Glavni namen pobude je 

varna šolska pot za otroke MO Ptuj, ki vsako jutro čakajo na šolski avtobus. Na tem odseku je 

namreč vozišče izredno nevarno, saj se avtomobili spuščajo po hribu navzdol in posledično je 

hitrosti vožnje avtomobilov na tem odseku višja.   

Obrazložitev: S strani zaskrbljenega občana in očeta sem bil obveščen, da otroci iz Grajenščaka 

na šolski avtobus čakajo na cestišču ali na travniku. Gre za prometni odsek na cestišču, ki ima 

parcelno številko 797/2. Ta odsek je zelo nevaren, saj je možnost naleta visoka. Avtomobili se 

namreč s smeri Grajenščaka proti križišču (Ptuj-Vurberg) pripeljejo po hribu navzdol. Posledično 

so hitrosti višje na območju, kjer je avtobusno postajališče. Zimske vremenske razmere situacijo 

še poslabšajo, predvsem zaradi jutranje teme in slabše vidljivosti ter morebitne poledice je 

verjetnost naleta oz. nesreč višja. Na Ptujinfo.com sem pred kratkim zasledil članek: Spuhlja in 

Grajenščak najbolj kritični območji, bo država financirala ureditev?, kjer je bilo izpostavljeno, da je 

Grajenščak uvrščen kot kritično območje in bo deležen dodatnih državnih investicij. Spodaj 

dodajam nekaj slik, ki prikazujejo situacijo na terenu. Iz njih je lepo razvidno, da otroci stojijo na 

robu cestišča in so izpostavljeni nevarnosti trka s strani avtomobilov.  

Odgovor: Navedeno avtobusno postajališče se je že prestavilo na primernejše mesto v križišče javne poti 

in lokalne ceste. Za postavitev avtobusnega nadstreška na parcelni št. 797/2 k.o Grajenščak pa se bo 

izvedla prostorska preveritev možnosti postavitve v skladu s Pravilnikom o  avtobusnih postajališčih. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 

pobudo št. 6/2: Varčevanje pri javni razsvetljavi v MO Ptuj 

Glede na informacije podane na sestanku 11.1.2023 glede visokih stroškov javne razsvetljave v 

proračunu in na splošno visoki rasti stroškov dajem pobudo mestni upravi, da preveri možnost 

bolj dinamičnega prilagajanje javne razsvetljave glede na vremenske razmere in letni čas, ki so v 

skladu z veljavnimi predpisi. Na tak način bi lahko pripomogli k varčevanju v MO Ptuj. Priznam, da 

bo učinek na proračun majhen, ampak na koncu se z majhnimi koraki tudi daleč pride. 

Obrazložitev: Glede na trenutni letni čas, kjer se dnevi daljšajo in noči krajšajo predlagam, da se 

javna razsvetljava temu (čas ali jakost svetlobe) ustrezno prilagodi, v kolikor je to tehnično 

mogoče. Vsekakor pa bi lahko na tem področju, glede na spodaj prikazane slike, sistem izboljšali. 

V preteklem tednu so se v mestni četrti Breg-Turnišče zvečer luči vklopile ob 16:45 v primeru 

slabega vremena, medtem, ko je zjutraj razsvetljava bila prižgana do okrog 07:45 v določenih dneh 

in ob slabem vremenu. Mestni upravi predlagam preverbo možnosti bolj dinamičnega prilagajanje 

javne razsvetljave glede na vremenske razmere in letni čas. Prilagoditev lahko gre v smeri časa 

vklopa/izklopa javne razsvetljave ali jakosti svetlobe. Na ta način bi MO Ptuj zmanjšala strošek 
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električne energije, kar bi pozitivno vplivalo na proračun MO Ptuj. Priznam, da bi bil vpliv majhen, 

vendar na koncu vsak privarčevan evro šteje. Zraven tega bi bila pozitivna eksternalija tega ukrepa 

tudi varovanje okolje.   

Odgovor: Sistem javne razsvetljave je avtomatiziran preko krmilno – regulacijske opreme z vgrajeno 

astro uro. Pomeni, da se javna razsvetljava vklaplja od sončnem zahodu in izklaplja ob sončnem vzhodu. 

V MO Ptuj je javna razsvetljava izvedena pretežno s svetilkami LED manjših moči, zato z redukcijo ne bi 

prihranili. Trenutno se izvaja pregled za zamenjavo svetil starejšega tipa z varčnejšimi svetili.  

Pripravila: Javne službe Ptuj d.o.o. in Aleš Gregorec 

 

Sergej Ivanuša, svetniška skupina Državljansko gibanje RESNI.CA je posredoval 

pobudo št. 7/2: 

Podajam pobudo, da se za gradnjo nezahtevnih objektov v MO Ptuj ne obračunava komunalni 

prispevek. S spremembo zakona, kateri je prišel v veljavo junija 2022 nezahtevni objeti niso 

oproščeni plačila komunalnega prispevka oz. ima posamezna občina možnost samostojnega 

odločanja, ali se komunalni prispevek za nezahtevne objekte obračuna ali ne. V MO Ptuj je 

komunalni prispevek eden izmed najvišjih in trenutno po enaki formuli obračunavamo tudi 

komunalni prispevek za nezahtevne objekte, kar pa je neupravičeno, v kolikor je nezahtevni objekt 

priključen obstoječemu objektu, za katerega je bil komunalni prispevek že obračunan.  

Odgovor: Veljavna zakonodaja ne omogoča opustitve obračuna komunalnega prispevka za nezahtevne 

objekte, zato pobude svetnika ni mogoče realizirati. 

Pripravila: Adela Ferme 

 

Luka Žižek, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval  

pobudo št. 8/2: 

V imenu prebivalcev Kvedrove ulice podajam pobudo, da se popravi oz. zamenja nekatera otroška 

igrala ob igrišču na Kvedrovi ul. 4. Najbolj bi naj bil potreben zamenjave peskovnik. 

Odgovor: V okviru rednega vzdrževanja vsa igrala redno urejamo oziroma zamenjujemo. 

Pripravil: Tadej Zorec  

 

Luka Žižek, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval  

pobudo št. 9/2: 

Na novo se naj naredijo talne oznake za parkirna mesta, saj so popolnoma zbrisana ter zaradi tega 

nastaja zmeda glede pravilnega parkiranja.  

Odgovor: Območje parkirišč na Kajuhovi ulici je v lasti vsakokratnih etažnih lastnikov, zato MO Ptuj ni 

pristojna za obnovo talnih označb parkirišč pred večstanovanjskimi objekti. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Luka Žižek, svetniška skupina Socialni demokrati je posredoval  

pobudo št. 10/2: 

Kako daleč je načrtovanje pločnika od mosta izpred Kulturne dvorane Grajena do avtobusnega 

postajališča pred OŠ Ljudski vrt, podružnica Grajena? Gre za cca. 70 metrov pločnika, kateri bi 

omogočil varnejšo šolsko pot otrok ter vseh občanov iz dela naselja.   

Odgovor: Omenjeno območje je zajeto v projektni nalogi za ureditev kolesarke poti skozi naselje Grajena 

ob regionalni cesti R3 710/1292 Maribor-Vurberk-Ptuj v dolžini 480 m, ki je potrjena s strani DRSI. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posedoval 

vprašanje št. 11/2: 

Kakšna je povezava nastopajočih v karnevalski dvorani v najbolj obiskovanih terminih z 

etnografsko tradicijo in našim dolgoletnim trudom vpisa v UNESCO-v seznam z namenom 

preprečiti vpliv komercializacije in dekontekstualizacije nesnovne kulturne dediščine? 
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Utemeljitev: V etnografsko tradicijo in našo nesnovno kulturno dediščino spadajo poleg pustnih 

likov iz tega okolja tudi kulinarika, glasba,…Dobro bi bilo, da v sklopu prireditve ponudimo tako 

domačim kot tujim gostom našo celostno ponudbo iz istega okolja.  

Odgovor: Pod javni del prireditve spadajo brezplačne prireditve javnega značaja, ki potekajo v starem 

mestnem jedru. Pod zasebni del prireditve pa spada zabava v karnevalski dvorani, ki jo izvede zasebni 

ponudnik, ki se prijavi na razpis Zavoda za turizem Ptuj. Se pa sicer program odvija neodvisno od javnega 

dela. Zavod nima vpliva na izbor izvajalcev v Karnevalski dvorani. 

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Zavod za turizem Ptuj  

 

Franjo Rozman, svetniška skupina Slovenska demokratska stranka je posedoval 

vprašanje št. 12/2: 

Kdo je plačal in kolikšen je bil delež porabljenih javnih sredstev za oglaševanje Kurentovanje 

2023? 

Utemeljitev: Oglaševanje tujih glasbenikov v povezavi s Kurentovanjem 2023 mora biti jasno 

razmejeno od javnih sredstev. 

Odgovor: Zavod za turizem Ptuj nima nobenih stroškov z organizacijo prireditev v karnevalski dvorani, vsi 

stroški bremenijo koncesionarja.  

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Zavod za turizem Ptuj  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 13/2: 

Koliko je občina in občinski zavodi (brez šol) porabili denarja za novoletna darila in pogostitve? 

Naprošam za podatke razdeljene po posamičnem zavodu. 

Odgovor: Center interesnih dejavnosti Ptuj - poslovna darila 175,20 EUR, pogostitve 449,98 EUR; 

Lekarne Ptuj – poslovna darila 720,00 EUR, pogostitve 300,50 EUR; Zdravstveni dom Ptuj – poslovna 

darila 4.951,00 EUR, pogostitve 1.441,00 EUR; Mestna občina Ptuj - poslovna darila 12.730,13 EUR, 

pogostitve 2.858,68 EUR; Pokrajinski muzej Ptuj Ormož, nikoli ne kupuje daril za namen novoletnih daril, 

tudi posebnih novoletnih pogostitev za poslovne partnerje in širše ne organizira; Knjižnica Ivana Potrča 

Ptuj – poslovna darila 2.511,05 EUR; Mestno gledališču Ptuj za novoletna darila in pogostitve niso 

namenjali finančnih sredstev. Zavod za turizem Ptuj je sporočil, da v te namene ni imel stroškov. Zavoda 

iz področja izobraževanja brez šol sta Ljudska univerza Ptuj in Revivis, ki iz naslova naših dodeljenih 

sredstev v okviru proračuna nista namenila sredstev za te vrste izdatkov. Podatki za ostale zavode bodo 

dodani na spletni strani k objavljenemu odgovoru, ko bodo skrbniki in direktorji posredovali podatke. 

Pripravili: Skrbniki postavk 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 14/2: 

Glede novoletne okrasitve so bile pohvale in kritike - slednja je predvsem letela na okrasitev 

stolpa, ker streha ni bila vključena in je izgledal kot nekakšna škatla. Predlagam, da se naslednje 

leto to uredi ter da se okrasitev uredi na ta način, da bo lepo vidna ptujska veduta od daleč. 

Odgovor: Največji izziv okrasitve strehe mestnega stolpa je varnostni vidik. Streha ni pohodna, zato 

moramo preučiti številne vidike in možnosti, ki bodo omogočili varno nameščanje lučk. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 15/2: 

Veliko kritik je bilo v zvezi z decemberskim dogajanjem v mestu, saj se po prižigu lučk ni dogajalo 

v mestu nič vsaj dva tedna. Primerjave se je delalo z mestom Varaždin, ki je imelo odlični adventni 

sejem. Predlagam, da Zavod za turizem takoj po kurentovanju pripravi predlog dogajanja, ki bo 

potekalo ves december v obliki adventnega sejma ali kako drugače skupaj s stroškovno analizo, 

občina Ptuj pa se glede na razpoložljiva sredstva odloči, ali bo te aktivnosti financirala ali ne. 
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Odgovor: Program Ptujske pravljice že vsaj od ustanovitve Zavoda za turizem Ptuj, v letu 2016, poteka 

kot Prižig luči v začetku decembra ter izvedbo programa zadnjih 14 dni. Mesti Ptuj in Varaždin ni mogoče 

primerjati, saj so sredstva za izvedbo prireditev v Varaždinu neprimerljivo večja. V proračunu za leto 2023 

predvidevamo 39.000 eur proračunskih sredstev, skupaj s Silvestrovanjem (ko so cene glasbenikov, 

varnosti dvojne/trojne) ter povečati vire lastnih sredstev. So pa stroški organizacije prireditev narastli do te 

mere, da se skorajda več kot polovica navedenih sredstev nameni za infrastrukturo (varovanja, mobilni 

WC-ji, ozvočenje, medicinska pomoč, reditelji …). Zagotovo pa bomo iskali načine, da bo ponudba v 

mestu v letu 2023 trajala ves mesec.  

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala 

pobudo št. 16/2: 

Ormoška cesta je od krožnega prometa pri Supermestu do odcepa za Brstje popolnoma uničena in 

ker se je rekonstrukcija zamaknila na leto 2024 ali še kasneje, nujno potrebuje vsaj preplastitev. 

Cesta je nevarna za vse udeležence posebej kolesarje, zato predlagam, da občina na teren pošlje 

inšpektorja, ki naj ugotovitve posreduje na DRSI, da le-ti zagotovijo TAKOJŠNJO preplastitev na 

tem območju. 

Odgovor: Pobuda za ureditev cestišča navedene državne ceste bo posredovana pristojnim službam. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 17/2: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, v kateri fazi je izdelava projekta obdelava komunalnega 

blata, ki ga je izvajala delovna skupina svetnikov in strokovnjakov v prejšnjem sestavu mestnega 

sveta MO Ptuj.  

Odgovor: Mestna občina Ptuj je v juniju 2021 podala vlogo na poziv Ministrstva za okolje in prostor za 

sofinanciranje strokovnih podlag in dokumentacije za monosežigalnice blat komunalnih in skupnih čistilnih 

naprav ter v juliju 2021 dodatno pojasnila in dopolnila vlogo. Do sedaj še nismo prejeli odločitve o 

sofinanciranju strokovnih podlag in projektne dokumentacije. 

Pripravil: Andrej Trunk 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 18/2: 

Podajam pobudo, da se poda informacija, v kateri fazi je izdelava STRATEGIJA TRAJNOSTNEGA 

RAZVOJA IN TRŽENJA TURIZMA V OBČINI PTUJ 2022- 2028 in ali je le - ta pripravljena do te mere, 

da bi jo kot osnutek objavili na spletni strani MO Ptuj, kjer bi občani lahko podali svoje predloge 

pred končnim izdelkom.  

Odgovor: Predvideno je, da se osnutek Strategije razvoja in trženja turistične destinacije Ptuj 2023-2028 

obravnava kot osnutek na marčevski seji. Predvidoma bo na seji sprejet sklep o času za javno razpravo, v 

okviru katere bi predvidoma v četrtek, 23.3.2023, opravili javno tribuno in osnutek predstavili zainteresirani 

javnosti. Strategija je predvidena za sprejem na aprilski ali majski seji.  

Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, direktorica Zavoda za turizem Ptuj   

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 19/2: 

Podajam pobudo, da se opravi pregled vseh »kolesark«, ki so po pričevanju občanov narejene 

dokaj nestrokovno.  

Odgovor: Za posamezne krake regionalnih kolesarskih povezav so bili izbrani nadzorniki, ki so 

pooblaščeni za izvajanje nadzorov s strani Inženirske zbornice Slovenije. Vsa dela se izvajajo strokovno 

in v skladu s projektno dokumentacijo in zahtevami posameznih tehničnih specifikacij. 

Pripravil: Tadej Zorec     
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Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 20/2: 

Podajam pobudo, da se za vsak krak kolesark pripravi podrobno poročilo o izvedenih delih, 

opravljenih prevzemih in pregledih ter potrditvah izvedbe.  

Odgovor: Projekt izvedenih del se pripravi ob zaključku investicije, kjer se predajo vsa dokazila o 

zanesljivosti in bančna garancija za odpravo napak v garancijski dobi. Posamezne faze gradnje nadzornik 

redno spremlja in ob končanju določne faze skupaj z izvajalcem naredi prevzem, opravljajo se tudi meritve 

trdnosti terena, tako, da so posamezne faze ustrezno pripravljene pred nadaljevanjem del. Za vsa dela se 

vodi gradbeni dnevnik in gradbena knjiga (knjiga obračunskih izmer), na podlagi katere se izstavljajo tudi 

začasne mesečne situacije. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 21/2: 

Podajam pobudo, da se objavi posodobljen plan izgradnje kanalizacijskega omrežja v MO Ptuj, da 

bodo občani vedeli kdaj lahko pričakujejo pričetek gradnje. 

Odgovor: Pozvali smo izvajalca gradenj in obveščanja javnosti, da pripravi posodobitev terminskega 

plana. 

Pripravila: Minja Vučinić 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 22/2: 

Podajam pobudo, da se prouči možnost vzpostavitve nadzora nad igrali v Mestni občini Ptuj, s 

katerimi bi preprečili vandalizem in uničevanje igral.  

Odgovor: V kolikor bo to skladno z novim Zakonom o varstvu osebnih podatkov (ZVOP-2), v katerih 

primerih dovoljuje snemanje javnih površin, bomo vzpostavili videonadzor na igriščih. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 23/2: 

Podajam pobudo, da Komunalno podjetje Ptuj d.d. sprotno obvešča svetnike in MO Ptuj o poteku 

izbire izvajalca za odvoz odpadnega blata, ker sedaj le iz sredstev javnega obveščanja izvemo, da 

je v teku nov izbor.  

Odgovor: Komunalno podjetje Ptuj d.d. kot naročnik po Zakonu o javnem naročanju (ZJN-3) objavlja 

javna naročila na Portalu javnih naročil, ki je javno dostopen vsej zainteresirani javnosti.  

Pripravil: Jernej Šömen, Komunalno podjetje Ptuj d.d.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 24/2: 

Na Svetu staršev Osnovne šole Olge Meglič so me člani sveta staršev seznanili, da 

avtobusi/kombiji izvajalca šolskih prevozov na nekatera postajališča pridejo veliko prehitro ter 

odpeljejo z avtobusnega postajališča še pred predpisanim voznim redom, zaradi česar otroci 

zamujajo v šolo, saj avtobus/kombi odpeljejo pred uro v voznem redu. Otroci nato pešačijo do šole 

oziroma starši poizkušajo urediti prevoz šoloobveznih otrok individualno. Prav tako  se dogaja, da 

se s šolskimi prevozi v kombijih vozi večje število otrok od dovoljenih ter da se ustavljajo izven 

predpisanih postajališč. Zaradi zagotovitve kontinuitete izvajanja šolskih prevozov in varnosti 

otrok predlagam, da se tovrstne zadeve odpravijo in uskladijo skladno z veljavno zakonodajo ter 

predpisanim voznim redom.  

Odgovor: Omenjeni osnovni šoli smo kot uporabnici storitev v vsakem trenutku na razpolago na vseh 

naših kontaktih tudi, če se ne bodo obrnili na za posamezno področje odgovorno osebo, bo njihov apel 
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posredovan ustreznemu zaposlenemu v podjetju. Glede navedb v podani pobudi moram žal ponovno 

prositi, da se zadeve konkretizirajo. Tudi v našem interesu je namreč, da se, če obstaja kakršnokoli 

neskladje med storitvijo, kot bi jo naj izvajali in dejanskim izvajanjem, to odpravi.  

Pripravila: Maja Kmetec, Arriva d.d. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 25/2: 

Podajam pobudo, da se sanira cesta v Mestnem vrhu 87b na JP828351 pri stanovanjski hiši 87b, 

kjer prihaja do posedanja ceste in obstaja nevarnost, da bo cesta zaradi posedanja splazila.  

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 

pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec  

 

Jernej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredoval 

pobudo št. 26/2: 

Na podlagi klicev občank in občanov dajem pobudo, da se v okviru sanacije in vzdrževanja 

občinskih cest pristopi k sanaciji in ureditvi makadamskih cest za bloki v Kvedrovi ulici. Številni 

občanke in občani že več mesecev in let opozarjajo na katastrofalno stanje.  

Odgovor: Predlagano pobudo bomo posredovali upravljavcu občinskih cest Javne službe Ptuj, d.o.o. v 

pregled in ustrezno ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec  

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 27/2: 

Omogoči naj se celoletni dostop do sanitarij znotraj gostilniškega kompleksa v Ljudskem vrtu. 

Omogoči naj se celoletni dostop do sanitarij, ki so bile postavljene v sklopu novega gostilniškega 

objekta na območju Ljudskega vrta na Ptuju. Sanitarije naj bi bile obiskovalcem Ljudskega vrta na 

voljo čez celo leto in ne zgolj ob obratovanju gostinskega lokala. Trenutno je stanje takšno, da 

sanitarije obiskovalcem niso dostopne, kadar gostinski obrat ne obratuje. S tem se ne zasleduje 

prvotnega koncepta javne dostopnosti do sanitarij. Kot je bilo deloma pojasnjeno v odgovoru na 

svetniško pobudo št. 1756/38, je eden od prvenstvenih ciljev pri gradnji in umestitvi objekta v 

okolico ta, da se na območju Ljudskega vrta zagotovijo javno dostopne sanitarije, pri čemer vse 

stroške obratovanja nosi najemnik in katere mora ta tudi v celoti vzdrževati. V kolikor se stanje 

obveze najemnika do omogočanja javnega dostopa do sanitarij in tudi njihovega vzdrževanja ni 

spremenilo, naj se pozove najemnika, da se drži pogodbenih obveznosti in omogoči javni dostop 

do sanitarij. 

Odgovor: Najemnik dveh montažnih objektov z leseno teraso v parku Ljudski vrt za izvajanje gostinske 

dejavnosti je bil izbran na podlagi Javnega zbiranja ponudb za oddajo objektov za izvajanje gostinskih 

storitev v parku Ljudski vrt, ki je bilo objavljeno na spletni strani občine. En od pogojev javnega povabila je 

bil, da najemnik obvezno obratuje vsako leto najmanj v obdobju od 1. aprila do 30. septembra, z 

možnostjo sporazumnega dogovora o obratovanju dodatno tudi izven navedenega obdobja. V tem času 

obratovanja je dolžan omogočiti uporabo javnih sanitarij vsem obiskovalcem parka ter tudi v celoti skrbeti 

za čiščenje in vzdrževanje sanitarij. Izven tega časa to ni njegova dolžnost. Obdobje je vezano na čas, ko 

je park v množični uporabi, izven tega obdobja ugotavljamo uporabo sanitarij za zlorabe drog in drugo 

neprimerno uporabo.  

Pripravila: Klavdija Petek  

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 28/2: 

Ali je bila investicija v gradnjo objekta v Ljudskem vrtu upravičena? 
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Glede na to, da je bila (po zadnjih podatkih, s katerimi razpolagam) investicija v gradnjo 

gostilniškega objekta na območju Ljudskega vrta 178.280,04 EUR oziroma z všteto ceno priprave 

projektne dokumentacije 185.234,004 EUR, ali je investicija v gradnjo tega objekta pri ceni cca. 

5.000,00 evrov na kvadratni meter upravičena. 

Odgovor: Izvajalca za gradnjo je Mestna občina Ptuj izbrala v skladu z Zakonom o javnem naročanju z 

javnim naročilom. Na javnem naročilu smo prejeli dve ponudbi, eno v višini 156.058,74 EUR in drugo v 

višini 237.144,80 EUR. Objekt zajema zraven zaprtih prostorov (36,80 m2) tudi večjo zunanjo površino 

(cca. 90 m2), ki je temeljena z betonom in prekrita z lesom. Zunanja površina obsega teraso in stopničasto 

teraso. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 29/2: 

Ali je po pogodbi z najemnikom gostinskega obrata dovoljeno točenje alkoholnih pijač vseh 

alkoholnih stopenj in zakaj je temu tako, glede na to, da gre za specifično okolje sredi otroških in 

neposredne bližine osnovne šole? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je za izvajanje gostinskih storitev v parku Ljudski vrt objavila tri javna 

zbiranje za ponudbe za oddajo objektov, in sicer prvič 25. 2. 2022, drugič 29. 3. 2022 in tretjič 29. 4. 2022. 

Omejitev točenja alkoholnih pijač nad 5,5 % je bila navedena v prvem zbiranju ponudb, na katero nismo 

prejeli nobene ponudbe, ki bi jo lahko sprejeli. V drugem in tretjem krogu smo ta kriterij sprostili. Točenje 

alkoholnih pijač je v skladu z veljavno zakonodajo prepovedano na šolskih kompleksih oziroma zemljiščih 

in stavbah, ki so v upravljanju osnovnošolskih zavodov. Predmetno območje ni v upravljanju 

osnovnošolskega zavoda, zato veljajo splošne omejitve in ne absolutna prepoved točenja alkoholnih pijač. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 30/2: 

Kakšno je trenutno stanje okrog pristajanja interventnega helikopterja? Ali je bil projektant 

obveščen o potrebi pristajanja helikopterja za nujne reševalne prevoze na območju travnika? 

Glede na trenutno stanje suhega zadrževalnika vode v Ljudskem vrtu ne kaže, da bi bila možnost 

pristanka reševalnega helikopterja na zelenici v Ljudskem vrtu. 

Odgovor: Za potrebe nujnih prevozov se je do sedaj uporabljalo zemljišče v Ljudskem vrtu, ki pa za to 

nima ustreznih dovoljenj, je pa omogočalo pristajanje in vzlet helikopterjev v nujnih primerih. Glede na to, 

da se je ta del zemljišča preuredil v suhi zadrževalnik, pristajanje helikopterja v nujnih primerih za potrebe 

Splošne bolnišnice Ptuj ni možno. Sedaj se je pristanek helikopterja v nujnih primerih premestil na 

zemljišče pri gasilskem domu. V Splošni bolnišnici Ptuj smo sicer zainteresirani za ureditev heliporta v 

okviru bolnišnice in se bi naj v tej zvezi v prihodnje pričel projekt ureditve heliporta skupaj z Ministrstvom 

za zdravje.   

Pripravil: Aleksander Voda, Splošna bolnišnica dr. Jožeta Potrča Ptuj 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 31/2: Zakaj je zavod Dijaški dom Ptuj prenehal nuditi prehrano po sistemu 

subvencionirane prehrane študentov?  

Ali lahko občina kot ustanoviteljica zavoda posreduje pri možnosti vnovičnega koriščenja 

»študentskih bonov« v Dijaškem domu na Ptuju in se tako Dijaški dom Ptuj prijavi na naslednji 

razpis za ponudnike študentske prehrane, saj že aktualni jedilniki zadoščajo kriterijem za izbiro 

ponudnika na razpisu. Glede na nizko število zasebnih ponudnikov študentske prehrane na Ptuju 

(2), pri čemer je eden (torej polovica) od teh izpostava verige ponudnikov hitre prehrane, menim, 

da bi takšna ponudba bila na Ptuju dobrodošla. Posebej, ker s tem ne bi pretirano posegali v način 

delovanja kuhinje Dijaškega doma Ptuj, obenem pa bi študentom na Ptuju omogočili koriščenje 
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»bona«, kjer končna cena ne bi bila v večji meri regulirana tržno. Preučiti tudi možnost 0,0 EUR 

obroka (v celoti krit z državno subvencijo) ali pa obroka za 1 EUR. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj ni ustanoviteljica zavoda Dijaški dom Ptuj. Pobudo boste morali nasloviti na 

Dijaški dom Ptuj oziroma pristojno ministrstvo. 

Pripravil: Damijan Plajnšek 

 

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 

pobudo št. 32/2: 

Zakaj je bil opuščen projekt nadgradnje CERO Gajke? Kakšna je strokovna in stroškovna 

utemeljitev zapiranja, v primerjavi z nadgradnjo? 

Projektna dokumentacija nadgradnje CERO Gajke je bila že narejena. Glede na projekt, smradu ne 

bi bilo, saj bi šlo za zaprt sistem s podtlakom, kapacitete pa bi zadostovale za predvidoma 50 let 

nemotenega delovanja, ob upoštevanju enake količine proizvedenih odpadkov. Z zapiranjem bodo 

nastali ogromni stroški. Najprej s samim postopkom zapiranja odlagališča (predvidoma nekaj 

milijonov evrov), kasneje pa bo morala mestna občina oziroma njeni prebivalci zagotavljati 

sredstva za redni monitoring še nadaljnjih 30 let. Dodatni strošek, ob zapiranju in monitoringu, bo 

predstavljalo še deponiranje odpadkov na drugih odlagališčih. Ostale bližnje možnosti so: 

sežigalnica Celje, Beltinci, v Ormožu ni urejenega statusa odlagališča in gre zgolj za zbirni center. 

Vse te kapacitete so tako rekoč zapolnjene, novega odlagališča pa kolikor kaže, v Sloveniji 

zaenkrat ni moč odpreti. V kolikor bo ostalo pri enakem stanju okrog odlagališč, bomo priča 

odtekanju sredstev tukajšnjih prebivalcev na račune tujih koncesionarjev. 

Odgovor: Na odlagališču CERO Gajke se odpadki ne odlagajo že vse od 1.1.2016 in se od takrat dalje 

odvažajo na druge lokacije (do sredine leta 2017 v Ormož, po zaprtju ormoške deponije pa v Celje) in 

sicer na eni strani zaradi spremembe zakonodaje, ki je prepovedala odlaganje neobdelanih mešanih 

komunalnih odpadkov, na drugi strani pa občina investicije v nadgradnjo v višini 23 milijonov evrov sama z 

lastnimi proračunskimi sredstvi ni mogla izvesti. Občino preko položnic pa tudi naše občane, so takrat 

bremenili na eni strani lastni stroški odlagališča CERO Gajke, ki jih je bilo v skladu z izdanim OVD 

potrebno obračunavati ne glede na to, da odlagališče ni več delovalo, kakor tudi stroški odlagališča kamor 

so se naši odpadki odvažali. Posledično so bile položnice naših občanov višje od položnic okoliških občin. 

Občina je zato nujno morala poiskati rešitev s ciljem zmanjšanja finančnega bremena našim občanom. 

Leta 2016 je prišlo še do razdrtja enotnega sistema ravnanja z odpadki na območju Spodnjega Podravja, 

ki je kot tak deloval vse od osemdesetih let prejšnjega stoletja oziroma začetkov urejenega odvoza 

odpadkov na območju bivše občine Ptuj, saj so občine leta 2016 podelile koncesijo za ravnanje z odpadki 

trem različnim koncesionarjem. Tako ni bilo več garancije za dolgoročno stabilno zagotavljanje 

potrebnega masnega toka odpadkov za rentabilno obratovanje lastnih naprav za obdelavo in odlaganje 

odpadkov za območje Spodnjega Podravja glede na predvidene stroške. Sledila je odločitev občine 

skupaj s takratnimi svetniki, da zase poišče dolgoročno, za položnice naših občanov finančno najboljšo 

možno rešitev. Po proučitvi vseh razpoložljivih možnosti, se je izkazalo, da je optimalna rešitev podelitev 

dolgoročne koncesije (25 let) družbi SIMBIO iz Celja, ki zagotavlja najnižjo ceno za obdelavo in odlaganje 

mešanih komunalnih odpadkov na nivoju celotne države in s svojim uspešnim načinom poslovanja, to 

najnižjo ceno na trgu uspešno zagotavlja že ves čas svojega obratovanja. Po podelitvi koncesije se je 

dejansko cena ravnanja z odpadki našim občanom znižala in to v času, ko se je cena vsem ostalim 

občinam po Sloveniji večinoma dvigovala. Vse te okoliščine so torej vodile tudi v odločitev, da se lastno 

odlagališče v Gajkah zapre, projekt nadgradnje pa opusti. Glede kapacitete že zgrajenih odlagališč v 

okviru delujočih centrov za ravnanje z odpadki v Sloveniji pa je potrebno še pojasniti, da je le-teh dovolj za 

naslednjih 30 let in verjetno celo še precej več, saj so se zaradi vedno boljšega ločevanja odpadkov pri 

občanih, količine mešanih komunalnih odpadkov v zadnjih desetih letih precej zmanjšale, njihova 

nadaljnja obdelava pa omogočila, da se dejansko odloži le cca. 20% do 30% od količine ločeno zbranih 

mešanih komunalnih odpadkov. Stroški zapiranja odlagališča po projektantski oceni znašajo 2,8 milijona 

evrov brez DDV, ki jih bo potrebno zagotoviti v treh zaporednih letih, 2023, 2024 in 2025, kar izhaja iz 

odločbe MOP št. 35432-19/2021-2550-12, z dne 27. 5. 2022. V Proračunskem skladu CERO Gajke je iz 
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naslova finančnega jamstva, ki se je pobiralo v okviru cene ravnanja z odpadki, zbranih 587.000 evrov 

namenskih sredstev za izvedbo zapiralnih del. Preostanek sredstev pa bo potrebno zagotoviti v 

vsakoletnem proračunu. Enako velja tudi za sredstva izvajanja monitoringov še v naslednjih 30 letih po 

zaprtju odlagališča. 

Pripravila: Alenka Korpar, direktorica SOU SP 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša - MI & ČUŠ je na seji ustno podala 

pobudo št. 33/2: 

Jaz sem to vprašanje dala pisno, pa je bil odgovor nepopoln. Smatram, da je zadeva toliko pereča, 

da bi se morali lotiti iskanja rešitve takoj. Gre za tisti otok blata, ki ga delajo Dravske elektrarne 

Maribori (DEM d.o.o.) tik pred Ranco. Pobudo sem to že dala, pa sem dobila odgovor popolnoma 

pavšalen in nepopoln. In to, kar jaz predlagam, je, da se sestanete odgovorni na občini z DEM 

d.o.o. in se z njimi pogovorite, kaj bi s tem naredili? Zaradi tega tukaj, to, kar si oni predstavljajo, 

neka travica ne bo rasla, kilometer naprej je en taki otok v Spuhlji, ljudje se skozi pritožujejo, da 

jim tam raste plevel in vse živo. To je tik pred Ranco,…To, kar jaz predlagam, je, ali bi se dalo ta 

otok vključiti v okvir obstoječega načrta razvoja Rance, ki smo ga v prejšnjem mandatu videli in 

nam je bil predstavljen? Ali se iz tega naredi neka plaža, karkoli…? 

Odgovor: To je v OPPN-ju vse vključeno. Mi, s predstavniki DEM-a imamo že planirani sestanek. Je pa 

stvar DEM-a, kako hitro oni odreagirajo. 

Pripravila: Nuška Gajšek, županja 

 

Dejan Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je na seji ustno podal 

vprašanje št. 34/2: 

Zanima me, če je slučajno kaj informacij glede tistega odseka od Žabjaka do Krone? 

Odgovor: Izvedena je bila 3. etapa Slovenskogoriške ceste. Projektiranje 1. in 2. etape se je razširilo (od 

navezave na izvedeno etapo 3. do okrepčevalnice Raj) in je v zaključni fazi ter je usklajena z regionalnimi 

kolesarskimi povezavami Odsek 2 Ptuj-Juršinci, ki je financirana s strani DRR. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

 

Nuška Gajšek  

    županja 

 

  


